
 

 

 
 
 
 
Nr. 134/2020 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 05 mai 2020, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 20 membri, lipsind: Kondor Ágota, 
reprezentanții satelor aparţinătoare Municipiului Sfântu Gheorghe, Miklós András – sat 
Coşeni și Vaszi Etelka - sat Chilieni. 
 Având în vedere prevederile art. 50 din Decretul nr. 195 din 16 martie 2020 privind 
instituirea stării de urgenţă pe teritoriul României, respectiv în conformitate cu prevederile 
art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 57/2019 
privind Codul administrativ prin Dispoziţia emisă de primarul Municipiului Sfântu 
Gheorghe, nr. 680/2020. Ședința se desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Antal Árpád-András primarul Municipiului 
Sfântu Gheorghe, Sztakics Éva-Judit, Toth-Birtan Csaba viceprimarii Municipiului Sfântu 
Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al Municipiului Sfântu Gheorghe.  
 Domnul preşedinte de şedinţă dă citire listei consilierilor în vederea stabilirii 
prezenţei la şedinţă.  
 Domnul președinte de ședință GHEORGHE ION (lb.r): „Avem o prezență de 20 
de consilieri. În primul rând dați-mi voie să zic bună ziua tuturor consilierilor prezenți la 
această ședință și dacă am făcut prezența, dați-mi voie să începem dezbaterea ședinței, 
Ordinea de zi. Dați-mi voie să vă supun atenției următoarele: potrivit art. 228 din OUG 
57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor 
consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea 
situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței interesul personal pe 
care-l au în problema respectivă. Avem așa ceva? Sper, că nu avem. Aș dori să întreb dacă 
este cineva care dorește să adauge, sau să scoate ceva din Ordinea de zi de astăzi.” 
 Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r.): „La diverse, nu?” 
 Domnul președinte de ședință GHEORGHE ION (lb.r): „Da, și la diverse dacă 
vrea cineva să se înscrie.” 
 Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r.): „Mă înscriu la diverse.” 
 Domnul președinte de ședință GHEORGHE ION (lb.r): „Mulțumesc. Am notat.” 
 Domnul viceprimar TOTH BIRTAN CSABA: (lb.r): „Aș dori să solicit înscrierea 
pe Ordinea de zi a unui punct D1 privind aprobarea modificării și completării 
Regulamentului de organizare, funcţionare şi autorizare a activităţii de transport în regim 
de taxi şi în regim de închiriere, pe raza municipiului Sfântu Gheorghe aprobat prin HCL 
nr. 389/2017.” 
 Domnul președinte de ședință GHEORGHE ION (lb.r): „Da, mulțumesc. Dacă 
mai există cineva?” 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.r): „Da, vreau să propun un 
proiect de hotărâre nr. D2 pentru modificarea HCL nr. 2/2020 privind modificarea și 
completarea Hotărârilor Consiliului local de aprobare a documentațiilor tehnice aferente 
proiectului ”Reducerea emisiilor de carbon în Municipiul Sfântu Gheorghe prin investiții 
bazate pe Planul de Mobilitate Urbană Durabilă”, aprobarea proiectului și a cheltuielilor 



 

 

legate de proiect, cu modificările ulterioare.” 
 Domnul președinte de ședință GHEORGHE ION (lb.r): „Da, mulțumesc, am 
notat. Pentru buna desfășurare a ședinței aș dori să propun un regulament. Aș dori să se 
facă prezentarea tuturor proiectelor de hotărâre și a D-urilor adăugate și apoi la final să 
votăm așa cum dorim să votăm proiectele de hotărâre, începând cu proiectul nr. 1, 2, 3 și 
D1, D2. Dacă sunteți de acord cu această propunere?” 
 Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.r.): ”DA, de acord.” 
 Domnul consilier BÁLINT IOSIF (lb.r): „DA” 

Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „DA” 
Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „DA” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r): „DA, de acord.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN MIHÁLY: (lb.m, lb.r): „DA” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m, lb.r): „DA, de acord.” 
Domnul președinte de ședință GHEORGHE ION (lb.r): „DA”  
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.r): „DA” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.r): „De acord.”  

 Domnul consilier KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.r): „DA, de acord.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.r): „DA” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m, lb.r): „DA” 

 Doamna consilier PÂRVAN RODICA (lb.r): „DA” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSÖ (lb.r): „DA, sunt de acord.” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.r): „DA” 
Domnul consilier TISCHLER FERENC (lb.r): „DA”  
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m, lb.r): „DA” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.r): „DA, de acord.”  
Domnul consilier VAJNA LÁSZLO (lb.r): „DA, de acord.” 

 Se votează cu 20 voturi, în unanimitate. 
 Domnul președinte de ședință GHEORGHE ION (lb.r): „Da. Față de Ordinea de 
zi comunicată, deci cele 3 puncte, inclusiv cea propuse pe diverse, au mai fost adăugate 
două proiecte de hotărâri, și anume: D1 - proiect de hotărâre privind aprobarea modificării 
și completării Regulamentului de organizare, funcţionare şi autorizare a activităţii de 
transport în regim de taxi şi în regim de închiriere, pe raza municipiului Sfântu Gheorghe 
aprobat prin HCL nr. 389/2017, respectiv D2 - proiect de hotărâre pentru modificarea HCL 
nr. 2/2020 privind modificarea și completarea Hotărârilor Consiliului local de aprobare a 
documentațiilor tehnice aferente proiectului ”Reducerea emisiilor de carbon în Municipiul 
Sfântu Gheorghe prin investiții bazate pe Planul de Mobilitate Urbană Durabilă”, 
aprobarea proiectului și a cheltuielilor legate de proiect, cu modificările ulterioare. Doresc 
să propun la vot prezenta ordine de zi, cu modificările făcute.” 
 Doamna secretar general KULCSÁR TÜNDE-ILDIKÓ (lb.r): „Dl. președinte, vă 
rog să supuneți la vot întroducerea pe Ordinii de zi, separat, a celor două proiecte de 
hotărâre. Mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință GHEORGHE ION (lb.r): „Bine, mulțumesc frumos. 
Bine, deci propun întroducerea pe Ordinea de zi a proiectului de hotărâre D1 privind 
aprobarea modificării și completării Regulamentului de organizare, funcţionare şi 
autorizare a activităţii de transport în regim de taxi şi în regim de închiriere, pe raza 
municipiului Sfântu Gheorghe aprobat prin HCL nr. 389/2017, și proiectului de hotărâre 
D2 pentru modificarea HCL nr. 2/2020 privind modificarea și completarea Hotărârilor 
Consiliului local de aprobare a documentațiilor tehnice aferente proiectului ”Reducerea 



 

 

emisiilor de carbon în Municipiul Sfântu Gheorghe prin investiții bazate pe Planul de 
Mobilitate Urbană Durabilă”, aprobarea proiectului și a cheltuielilor legate de proiect, cu 
modificările ulterioare. Întâi să trecem la votare cu DA sau NU a celor două proiecte, în 
Ordinea D1, D2.” 
 Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.r): „D1-DA, D2-DA.” 
 Domnul consilier BÁLINT IOSIF (lb.r): „ D1-DA, D2-DA.” 

Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „D1-DA, D2-DA.” 
Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „ D1-DA, D2-DA.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r): „D1-DA, D2-DA.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN MIHÁLY: (lb.r): „D1-DA, D2-DA.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „ D1-DA, D2-DA.” 
Domnul președinte de ședință GHEORGHE ION (lb.r): „ D1-DA, D2-DA”  
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.r): „D1-DA, D2-DA.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.r): „De acord cu ambele.”  
Domnul consilier KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.r): „ D1-DA, D2-DA.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.r): „ D1-DA, D2-DA.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.r): „ D1-DA, D2-DA.” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA (lb.r): „Da, de acord. D1-DA, D2-DA.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSÖ (lb.r): „ D1-DA, D2-DA.” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.r): „ D1-DA, D2-DA.” 
Domnul consilier TISCHLER FERENC (lb.r): „ D1-DA, D2-DA.”  
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „ D1-DA, D2-DA.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.r): „ D1-DA, D2-DA.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLO (lb.r): „D1-DA, D2-DA.” 

 Se votează cu 20 voturi, în unanimitate. 
 Domnul președinte de ședință GHEORGHE ION (lb.r): „Supun acum aprobării 
întreaga Ordine de zi, cu completările făcute. Dacă sunteți de acord, sau mai există ceva?” 
 Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „D3-ul?” 
 Domnul președinte de ședință GHEORGHE ION (lb.r): „D3-ul? D3 nu există. 
Există numai D1 și D2. Deci supunem la vot întreaga Ordine de zi, cu completările făcute. 
Supun la vot și o luăm în ordine, da?” 

Se dă citire listei consilierilor care își exprimă votul, toți consilierii votează cu 
”DA”. 
 Se votează cu 20 voturi, în unanimitate. 
 Domnul președinte de ședință GHEORGHE ION (lb.r): „Să trecem atunci la 
prezentarea proiectelor de hotărâre, astăzi, în data de 05 mai 2020, ora 14 și ceva.” 
 PUNCTUL I de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii 
Municipiului Sfântu Gheorghe cu Asociația Caritas-Asistență Socială - Filiala Organizației 
Caritas Alba Iulia, Eurocenter Amoba SRL, Fundația Comunitară Covasna, Serviciul de 
Ajutor Maltez Sfântu Gheorghe și Inspectoratul Școlar Județean Covasna, în vederea 
depunerii cererii de finanțare cu titlul ”PROSPERA SEPSI – Servicii Integrate pentru 
reducerea numărului de persoane aflate în risc de sărăcie pe raza teritorială a Municipiului 
Sfântu Gheorghe”. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „După cum cunoașteți, în 
documentele aprobate de Consiliul Local Sfântu Gheorghe, municipiul are trei arii urbane 
marginalizate, cartierul Ciucului, cu o populație de 4.400 de rezidenți, cartierul Őrkő, cu o 
populație de 1826 de rezidenți, respectiv Câmpul Frumos cu o populație de 432 de 
rezidenți. Strategia de dezvoltare locală a muncipiului Sfântu Gheorghe are ca prioritate 



 

 

reducerea excluziunii sociale pe care zonele urbane marginalizate o prezintă, asigurarea de 
șanse egale pentru toți cetățenii urbei, respectiv asigurarea unui nivel de trai decent acestei 
populații. În parteneriat cu Asociația Caritas-Asistență Socială - Filiala organizației Caritas 
Alba Iulia, Eurocenter Amoba SRL, Fundația Comunitară Covasna, Serviciul de Ajutor 
Maltez Sfântu Gheorghe și Inspectoratul Școlar Județean Covasna are intenția, ca 
Municipiul Sfântu Gheorghe să participe la depunerea unui proiect de finanțare cu titlul 
”PROSPERA SEPSI – Servicii Integrate pentru reducerea numărului de persoane aflate în 
risc de sărăcie pe raza teritorială a Municipiului Sfântu Gheorghe”. Acest proiect va fi 
depus în cadrul apelului de proiecte POCU, lansat de către Asociația Grup de Acțiune 
Locală ”SEPSI” în cadrul Programului Operațional Capital Uman 2014-2020 (POCU), 
Axa prioritară 5 - Dezvoltare locală plasată sub responsabilitatea comunității, Obiectivul 
tematic 9: Promovarea incluziunii sociale, combaterea sărăciei și a oricărei forme de 
discriminare. Obiectivul general al acestui proiect este reducerea sărăciei și combaterea 
discriminării la nivelul municipiului Sfântu Gheorghe, respectiv combaterea excluziunii 
sociale a unor comunități defavorizate identificate prin Strategia de Dezvoltare Locală. 
Proiectul are șase obiective specifice. Nu le dau citire, fiindcă ar fi foarte lung, și aveți 
materialul. Noi, ca și primărie am participa la realizarea obiectivului specific nr. 2: 
Facilitarea accesului pe piața muncii a unui număr de 360 persoane din cele trei ZUM-uri 
identificate din care jumătate de etnie romă, prin servicii de evaluare, testare, mediere, 
calificarea/recalificarea, respectiv plasarea pe piața muncii a unui număr de 90 de persoane 
din care jumătate de etnie romă până la sfârșitul implementării, adică un timp de 2 ani, deci 
24 de proiect. Municipiul Sfântu Gheorghe are un buget din bugetul total al proiectului 
50.657,04 lei, din care contribuția efectivă a municipiului este de 2%, adică 1.013,14 lei. 
Valoarea totală a proiectului ce dorim să depunem în colaborare cu organizațiile 
enumerate, este de 5.233.937,86 lei. Considerăm că este un proiect foarte important, care 
în completarea investițiilor infrastructurale, care se vor realiza, acele 3 zone subdezvoltate, 
doar dau impact de dezvoltare a acestor comunități, deci este foarte important pentru 
Municipiul Sfântu Gheorghe și propunem să sprijiniți prin voturile dumneavoatră. 
Mulțumesc.” 

Domnul președinte de ședință GHEORGHE ION (lb.r): „Mulțumesc frumos 
pentru prezentare domnul viceprimar. Dacă cineva dorește să ia cuvântul, sau are întrebări 
legat de acest proiect de hotărâre? Dacă nu, propun să trecem la proiectul de hotărâre nr. 
2.” 

Se votează cu 20 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NUMĂRUL 
152/2020.  
 PUNCTUL II de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea dezlipirii 
unui teren situat în Municipiul Sfântu Gheorghe, str. Lalelei nr. 3. Prezintă: Antal Árpád-
András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS: (lb.r.): „Vă mulțumesc. Așa cum ați 
menționat, imobilul este situat în Municipiul Sfântu Gheorghe, str. Lalelei nr. 3 și dorim ca 
blocul de pe acest teren să fie lăsat doar pe suprafața de teren, care aparține blocului și din 
această acuză trebuie dezlipit terenul pe două loturi. Terenul care are 2.500 mp se va 
dezlipi într-un teren, lot nr. 1, de 1831 mp și lotul cu nr. 2, care va avea de 669 mp. Vă 
mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință GHEORGHE ION (lb.r): „Mulțumesc frumos 
pentru prezentare domnul primar. Vreau să fac o revenire la proiectul de hotărâre nr. 2, și 
anume, să anunț, că comisiile au avizat favorabil proiectul de hotărâre nr. 2. Deci comisia 
nr. 1, 3 și 5 a aprobat favorabil acest proiect de hotărâre. Legat de proiectul de hotărâre nr. 



 

 

2 are cineva ceva de completat, întrebări? Dacă nu, vă comunic, că și acest proiect de 
hotărâre a fost avizat favorabil de către comisiile 1, 2 și 5. Trecem mai departe.” 

Se votează cu 20 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NUMĂRUL 
153/2020.  
 PUNCTUL III de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea dezlipirii 
unui teren situat în Municipiul Sfântu Gheorghe, Bdul. General Grigore Bălan nr. 73 
Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS: (lb.r.): „Da, vă mulțumesc. În acest 
moment, acest teren are o suprafață totală de 9314 mp, și sunt construite 3 blocuri pe acest 
teren. Pentru că aceste blocuri să poate fi notate doar pe suprafața de teren, care aparține 
blocului, propunem dezlipirea terenului în 4 loturi: în lotul nr. 1, care va avea 7294 mp, 
loturile nr. 2 și 3 cu câte 672 mp, și lotul nr. 4, care va avea 676 mp. Vă mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință GHEORGHE ION (lb.r): „Da! Vă mulțumesc 
frumos pentru prezentare domnul primar. Dacă cineva are întrebări, sau de adăugat ceva 
legat de acest proiect? Dacă nu, vă pot comunica, că a fost avizat de către comisiile de 
specialitate nr. 1, 2 și 5, avizat favorabil acest proiect. Trecem mai departe la Diverse. Am 
înțeles, că dl. Cochior dorește să ia cuvântul la diverse. Vă rog dl. Cochior.” 
 Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Pe D1 ați prelucrat?” 
 Domnul președinte de ședință GHEORGHE ION (lb.r): „Nu.” 
 Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Na, bine, lăsați atunci. Eu o 
singură întrebare am către doamna Sztakics. Pentru investițiile de transport public, în anul 
2020, veți face ceva în domeniu? Studiu de fezabilitate, altă infrastructură, ceva? Deci 
documentație pentru avizarea pentru începerea lucrărilor de invetsiții? Vorbim de anul 
2020.” 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.r): „Da. În primul rând încă nu 
am prezentet proiectul de hotărâre nr. D2, nici D1 nu a fost prezentat, iar în al doilea rând, 
când am depus proiectul, ca să vă răspund la întrebare, erau gata, deci am depus cu studiu 
de fezabilitate și documentație de avizare a lucrărilor de intervenție. Urmează, dacă veți 
aproba proiectul de hotărâre nr. D2, să transmitem către AMPOR, urmează semnarea 
contractului de finanțare, imediat începem achiziția publică pentru proiectarea proiectului 
tehnic, unde e cazul, și achiziție de autobuze. Deja caietul de sarcini este pregătit, urmează 
achiziția publică pentru cumpărarea autobuzelor, respectiv proiectul tehnic, și acolo unde 
este cazul, obiective de investiții.” 
 Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Mulțumesc frumos. Rog pe dl. 
președinte să pune în dezbatere punctul D1 și D2.” 
 Domnul președinte de ședință GHEORGHE ION (lb.r): „Mulțumesc d-na 
viceprimar Sztakics Éva pentru răspunsul dat d-lui Cochior. Trecem mai departe.” 

Se votează cu 20 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NUMĂRUL 
154/2020.  
 PUNCTUL D1 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
modificării și completării Regulamentului de organizare, funcţionare şi autorizare a 
activităţii de transport în regim de taxi şi în regim de închiriere, pe raza municipiului 
Sfântu Gheorghe aprobat prin HCL nr. 389/2017. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Aceste modificări la 
regulament pentru serviciul taxi vizează discriminarea pozitivă a autovehicolelor care sunt 
acționate electric, de schimbător electric. În proiectul de hotărâre, care a fost supus 
dezbaterii publice, am propus modificarea tabelului privind criteriile de departajare şi 
punctajul aferent acordat în cazul obținerii autorizației de taximetrie. Astfel în acest tabel 



 

 

am făcut modificări la punctajul oferit pentru diverse norme de poluare. Am renunțat prin 
propunere la puncatrea mașinilor la euro2 și euro3. Am redus punctajele la euro4, euro5, 
euro6 și peste euro6, și am propus punctaj de 80 de puncte pentru mașinile tip hibrid, 
respectiv 120 de puncte pentru mașinile exclusiv electrice. Am propus modificarea unor 
punctaje la vechimea transportatorului: de la 0 până la 3 ani - 0 puncte, peste 3 până la 6 
ani - 10 puncte, peste 6 până la 9 ani - 20 puncte, de la 9 până la 12 ani - 30 puncte, de la 
12 până la 15 ani - 40 puncte, și pentru vechimea peste 15 ani - 50 puncte. Am propus 
modificare la punctarea dacă este taxi echipat cu sistem de monitorizare GPS, pentru GPS 
existent, în loc de 10, 20 de puncte, respectiv am propus punctaj superior pentru 
posibilitatea achitării contravalorii transportului, deci pentru achitarea taxiului cu 
instrument de achitare cu cardul, am propus inițial 20 de puncte, urmând, ca în cadrul 
ședinței reunite a comisiei economice și comisiei juridice a fost propus ca să fie majorat cu 
50 de puncte. În afară de modificările făcute în aneță, la ședința comisiei economice și a 
comisiei juridice am mai propus o modificare, modificarea alineatului 5 al articolului 9 din 
procedura de atribuire a autorizațiilor de taxi, care sună în modul următor: ” Numărul 
maxim de autorizaţii taxi pentru transportul de persoane din Municipiul Sfântu Gheorghe 
se stabileşte la 210 de autorizaţii taxi” aici fac o paranteză, actualmente este de 200, 
paranteză închisă... ”din care 10 autorizații se eliberează exclusiv pentru autoturisme 
electrice.” Acestea sunt modificările propuse la regulamentul de taxi. Mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință GHEORGHE ION (lb.r): „Mulțumesc dl. 
viceprimar pentru prezentarea proiectului de hotărâre. Are cineva întrebări legat de acest 
proiect de hotărâre?” 
 Doamna consilier PÂRVAN RODICA (lb.r): „O întrebare aș avea. S-a discutat și 
cu reprezentanții taximetriștilor, pentru că au și ei un reprezentant?” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Da. Pentru modificarea 
regulamentului este obligatorie obținerea acordului de la organizațiile reprezentativă a 
taximetriștilor, și avem.” 
 Doamna consilier PÂRVAN RODICA (lb.r): „Da, asta e esențial. Mulțumesc dl. 
Toth.” 
 Domnul președinte de ședință GHEORGHE ION (lb.r): „Mulțumesc dl. 
viceprimar și mulțumesc d-na Pârvan pentru intervenție. Comisiile de specialitate și-au dat 
acordul favorabil legat de acest proiect de hotărâre, deci comisiile 1 și 5. Trecem mai 
departe la proiectul de hotărâre nr. D2.” 
 Doamna secretar general KULCSÁR TÜNDE-ILDIKÓ (lb.r): „Dl. președinte, 
dacă îmi permiteți... Vă rog să supuneți la vot toate propunerile de modificare. Eventul îl 
rugăm pe dl. viceprimar să o enumere din nou.” 
 Domnul președinte de ședință GHEORGHE ION (lb.r): „Da, da. Deci separat. 
Domnul viceprimar Toth-Birtan Csaba, putem supune la vot modificarea articolelor 
respective care le-ați enumerat dumneavoastră, modificarea regulamentului.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Da, deci față de ce a fost 
prezentat am propus la anexa nr. 15 modificarea punctajului pentru posibilitatea achitării 
contravalorii transportului cu cardul la 50 de puncte.”  
 Domnul președinte de ședință GHEORGHE ION (lb.r): „Prima modificare la 
anexa 15, da? Și a doua modificare?” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „A doua modificare se referă 
la modificarea alineatului 5 din art. 9 la regulament, unde se întroduce un număr de 210 
autorizații taxi, din care 10 exclusiv pentru autoturisme electrice.” 
 Domnul președinte de ședință GHEORGHE ION (lb.r): „Bun. Supun la vot cele 



 

 

două modificări, respectiv modificarea în anexa nr. 15.” 
 Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.r): „Prima modificare DA, a doua 
modificare DA.” 
 Domnul consilier BÁLINT IOSIF (lb.r): „Prima modificare DA, a doua 
modificare DA.” 

Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Modificarea 1 DA, modificarea 2 
DA.” 

Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „Modificarea 1 DA, 
modificarea 2 DA.” 

Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r): „Prima modificare DA, a doua 
modificare DA.” 

Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN MIHÁLY: (lb.r): „ Prima modificare DA, a 
doua modificare DA.” 

Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „De acord cu ambele 
modificări.” 

Domnul președinte de ședință GHEORGHE ION (lb.r): „DA pentru prima 
modificare, DA pentru a doua modificare.”  

Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.r): „1 DA, 2 DA.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.r): „De acord cu ambele 

modificări.”  
Domnul consilier KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.r): „ De acord cu ambele 

modificări.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.r): „Modificarea 1 DA, modificarea 2 

DA.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.r): „Modificarea 1 DA, 

modificarea 2 DA.” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA (lb.r): „Da, pentru modificarea 1 și 2.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSÖ (lb.r): „Sunt de acord cu ambele 

modificări.” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.r): „DA, ambele modificări.” 
Domnul consilier TISCHLER FERENC (lb.r): „De acord cu ambele modificări.”  
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m/lb.r): „De acord cu ambele 

modifcări.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLO (lb.r): „De acord cu ambele modifcări.” 

 Se votează cu 19 voturi, 1 consilier nu votează (Toth-Birtan Csaba).  
 Domnul președinte de ședință GHEORGHE ION (lb.r): ”Bun. Supun întregul 
proiect de hotărâre. O votăm acum, sau lăsăm la final?” 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.r): ”La final.” 
 Domnul președinte de ședință GHEORGHE ION (lb.r): ”Da, bine, mulțumesc. 
Trec mai departe la proiectul de hotărâre D2.” 

Se votează cu 20 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NUMĂRUL 
155/2020.  
 PUNCTUL D2 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre pentru modificarea HCL 
nr. 2/2020 privind modificarea și completarea Hotărârilor Consiliului local de aprobare a 
documentațiilor tehnice aferente proiectului ”Reducerea emisiilor de carbon în Municipiul 
Sfântu Gheorghe prin investiții bazate pe Planul de Mobilitate Urbană Durabilă”, 
aprobarea proiectului și a cheltuielilor legate de proiect, cu modificările ulterioare. 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.r): „Vă amintesc, că acest 



 

 

proiect a fost depus la axa prioritară nr. 4, și anume axa 4.1 și cuprinde nouă componente, 
și anume: modernizarea transportului public urban, cum ar fi achiziția de autobuze 
ecologice, construirea unui nou depou înafara orașului, modernizarea stațiilor de transport 
public, realizarea unui terminal pe periferia orașului, reabilitarea unor străzi pe care circulă 
și vor circula liniile extinse de autobuzele, implementarea unui sistem de management al 
traficului, reabilitarea unor trotuare, contrucția unui pod pietonal și pentru bicicliști peste 
râul Olt, și un sistem de bike sharing. Aflând în etapele de verificare am fost contactați de 
către AM POR pentru o corelare lungimilor și suprafețelor străzilor asupra cărora se va 
interveni prin acest proiect. Acest proiect de hotărâre prevede acest corelare. Valoarea 
proiectului fiind 31.877.760,63 de lei, nu se modifică. Și la fel dorim, ca prin acest proiect 
de hotărâre să aprobăm și ultima variantă a cererii de finanțare, cu toate modificările care 
au fost din etapele de evaluare. Dacă sunteți de acord urmează încheierea contractului de 
finanțare.” 
 Domnul președinte de ședință GHEORGHE ION (lb.r): „Da, mulțumesc d-na 
viceprimar pentru prezentarea proiectului de hotărâre. Dacă cineva are întrebări legat de 
acest proiect de hotărâre, D2? Dacă nu, vă pot comunica, că comisiile de specialitate și-au 
dat acordul, aviz favorabil legat de acest proiect de hotărâre.” 

Se votează cu 20 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NUMĂRUL 
156/2020.  
 „Punctele de pe Ordinea de zi au fost parcurse în întregime. Aș vrea să trec la 
aprobarea cu da, nu, sau abținere, după cum fiecare își dorește.” 

Se dă citire listei prezenţei şi consilierii îşi exprimă votul. 
Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, D1 

modificat-DA, D2 - DA.” 
Domnul consilier BÁLINT IOSIF (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, D1-DA, D2 - DA.” 
Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „1, 2, 3-DA, și D1, D2 - DA.” 
Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, D1-

DA, D2 - DA.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, D1-DA, D2 - 

DA.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN MIHÁLY: (lb.r.): „1-DA, 2-DA, 3-DA, 

D1-DA, D2 - DA.” 
 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, D1-DA, 

D2 - DA.” 
Domnul consilier GHEORGHE ION (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, D1-DA, D2 - 

DA.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, D1-DA, D2 - DA.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.r): „De acord cu proiectele 1, 2 

și 3, și D1 și D2.” 
Domnul consilier KELEMEN SZILARD-PÉTER (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, 

D1-DA, D2 - DA.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, D1-DA, D2 - 

DA.”  
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, 

D1-DA, D2 - DA.”  
Doamna consilier PÂRVAN RODICA (lb.r.): „1-DA, 2-DA, 3-DA, D1-DA, D2 - 

DA.” 



 

 

Doamna consilier SZÉKELY KINCSÖ (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, D1-DA, D2 - 
DA.”  

Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, D1-
DA, D2 - DA.”  

Domnul consilier TISCHLER FERENC (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, D1-DA, D2 - 
DA.”  

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, D1-DA, 
D2 - DA.”  

Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m, lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, D1-
DA, D2-DA.”  

Domnul consilier VAJNA LÁSZLO (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, D1-DA, D2 - 
DA.”  

Domnul președinte de ședință GHEORGHE ION (lb.r): „Mulțumesc frumos. S-a 
parcurs toate punctele de pe Ordinea de zi de azi 05 mai 2020. Proiectele au fost aprobate, 
deci 1, 2, 3, D1, D2. Mulțumesc tuturor celor prezenți în această ședință, și poate la ședința 
următoare ne vedem și la față.” 
 Doamna consilier PÂRVAN RODICA (lb.r.): „Asta era întrebarea. Ce zice dl. 
primar? Oare ședința următoare, ordinară, o să ținem pe viu, sau tot așa, că parcă e nunta 
făfă lăutari.” 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.r): „Doamna Pârvan, îmi cer 
scuze, dar între timp vorbeam la telefon și n-am auzit, și nu v-ați înscris la Diverse. Vă rog 
să repetați.” 
 Doamna consilier PÂRVAN RODICA (lb.r.): „Suplimentar era, dacă ședința 
următoare va fi pe viu, sau tot așa, că am zis, că parcă e nunta fără lăutari ședința asta 
online.” 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.r): „O să vă comunicăm. Deci 
dacă ținem ședință înainte de 15 mai, cu siguranță va fi în aceleași format. Cum va fi după 
15 mai, vom vedea. Nu vă pot încă spune exact.” 
 Doamna consilier PÂRVAN RODICA (lb.r.): „Dați-ne o speranță, dați-ne o 
speranță.”  
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.r): „Speranța moare ultima.” 
 Domnul președinte de ședință GHEORGHE ION (lb.r): „Mulțumim pentru 
răspuns dl. primar. Vă mulțumesc încă odată tuturor consilierilor prezenți la această ședință 
audioconferință de astăzi și vă doresc sănătate maximă și să ne vedem sănătoși.” 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei Municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței extraordinare a Consiliului Local din data de 16 iulie 2020. 
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